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PROCES VERBAL 

  Incheiat astazi 08.09.2023, orele 13oo, în cadrul sedintei extraordinare convocata de 
îndata a 

Consiliului Local Sabaoani, pe luna septembrie 2023, convocată de catre Primarul 
Comunei prin dispozitia nr. 367 din 07.09.2023. 

    Nr. 10269 din 08.09.2023 
 

              Lucrările sedinței se desfăsoara la sediul Primăriei, în sala de sedinte prin mijloace 
electronice, apel voce pe telefon prin accesarea modului Speaker conform prevederilor H.C.L. 
31/31.03.2020. În sala de ședințe este prezent d-l presedinte Ciobanu Mircea,doamna Lucaci 
Cecilia și d-l consilier Cobzaru Eugen. Sedinta se transmite on-line conform Hotararii 
Consiliului Local. 

D-nul presedinte deschide lucrarile sedintei ii contacteaza telefonic pe fiecare consilier 
in ordine alfabetica, consultandu-i asupra aprobarii sau respingerii ordinii de zi, a proiectelor 
de hotarare de pe ordinea de zi. Ordinea de zi conform dispoziției este urmatoarea: 
 1. Proiect de hotărâre privind aprobarea  documentaţiei tehnico-economice (faza SF) si 
a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții „Construire trotuare și piste 
ciclabile în comuna Săbăoani, str. Orizontului”. 
 2. Proiect de hotărâre privind   aprobarea  proiectului tehnic de execuție  pentru  
implementarea  obiectivului  de  investitii „Construire trotuare și piste ciclabile în comuna 
Săbăoani, str. Orizontului”.  
 D-l Cobzaru Eugen este de părere ca d-l primar ar fi trebuit să fie prezent. Între timp a 
intrat si d-l primar în sala. D-l Cobzaru spune că este important ce se dezbate și doreste 
clarificari pentru proiectele de pe ordinea de zi. D-l Cobzaru îl întreabă pe d-l primar referitor 
la proiectul de pe ordinea de zi,  de ce nu a informat Consiliul Local  că a făcut încă un proiect 
cu firma TQM în valoare de 98.000 euro la care a renunțat și ulterior a făcut alt proiect în 
valoare de 33.000 euro cu firma HLG. D-l primar raspunde că în conformitatea cu HG 
907/2016 exista e etapă de elaborare a documentatiei, ceea ce înseamnă ca noi avem studiul de 
fezabilitate făcut cu firma TQM, iar partea de proiect tehnic  cu firma HLG Project. Totodata 
d-l primar spune ca nu a facut decât să respecte prevederile HG 907/2016, iar recomandarea 
tuturor  auditorilor publici interni și externi este de a lua la rând etapele de elaborare a 
proiectelor și a respectat procedura. 



 În continuare d-l Cobzaru Eugen întreabă de ce studiul de fezabilitate pentru pistele 
ciclabile de la Train si proiectul, sunt mai scumpe la Traian decât la Săbăoani. D-l primar îi 
raspunde că întrebarea nu face obiectul ședinței.  
 D-l Cobzaru susține în continuare ca proiectul a fost modificat cu altă firmă iar d-l 
primar mentionează că nu a modificat proiectul.  De asemenea d-l primar menționează că în 
studiul de fezabilitatea inițial valoarea proiectului ar fi fost de 20 milioane lei ceea ce ar fi fost 
o presiune uriasă pentru bugetul local, iar la Administratia Fondului pentru Mediu valoare 
finanțării va fi de 7 milioane lei. 
 D-l Cobzaru face referire al art. 6 din proiectul de hotărâre privind asumarea 
cheltuielilor suplimentare și îl întreabă pe d-l primar dacă doreste un cec în alb ca la Școala nr. 
2 și să aprobe orice sumă propusă. D-l primar face referire la Gidul Solicitantului, capitolul 2.7 
conform căruia Finanțarea acordată în cadrul apelului de proiecte, aliniatul (3) ”În afara 
cheltuielilor eligibile a proiectului, orice altă cheltuială constituie cheltuială neeligibilă şi va fi 
suportată de beneficiar.” și îi spune d-lui Cobzaru că asta înseamnă o serie de cheltuieli 
neeligibile pe care trebuie să ni le asumăm ca și beneficiar. D-l Cobzaru Eugen spune că nu 
vrea să actioneze ca o frână dar nu poate fii de acord  cu o anumită suma de bani, pe care sa o 
aprobe si care poate varia de la 100 mii euro la 1 milion de euro. D-l primar ii raspunde ca toate 
studiile de fezabilitate au la bază o ridicarea topografică și trebuie sa ne asumăm și eventualele 
cheltuieli neprevăzute. 
 D-l Ciobanu Mircea întreabă daca ramane  valabil ce s-a discutat cu d-l Haliga, cand se 
va realiza și de unde vor începe lucrările. D-l primar raspunde ca rămâne valabil ce s-a discutat 
cu d-l Haliga, vor incepe lucrările de anul viitor, vor fi trei  faze a lucrărilor și se va începe de 
la intrarea dinspe Mircesti.  
 D-l Cobzaru Eugen  dorește să fie menționat ca se abtine de la vot  deoarece nu este de 
acord cu articolul 6 de la proiectul de hotărâre privind aprobarea  documentaţiei tehnico-
economice (faza SF) si a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții 
„Construire trotuare și piste ciclabile în comuna Săbăoani, str. Orizontului” și propune 
scoaterea  articolului 6 deoarece nu este mentionată o sumă exactă. D-l Cobzaru se abține de 
la vot întrucat la articolul 6  nu este mentionată suma privind cheltuielile neprevăzute. 
 În urma consultării consilierilor cu privire la aprobarea ordinii de zi și a punctelor de 
pe ordinea de zi s-a obținut următorul rezultat: 
 

Nr.  
Crt. 

Numele și prenumele Ordinea de zi Proiect nr. 1 Proiect nr.2 Obs 

1. Antoci Iosif DA ABT DA  

2. Bișoc Elvira DA DA DA  

3. Ciobanu Cecilia DA ABT DA  

4. Ciobanu Mircea DA DA DA  

5. Ciobanu Petrica Paul  DA DA DA  

6. Cobzaru Eugen DA ABT DA  



7. Damoc Mircea DA DA DA  

8. Gal Flavian-Emilian DA DA DA  

9. Imbrisca Andreea DA DA DA  

10. Pal Florențiu DA DA DA  

11. Martisca Lucian DA ABT DA  

12. Petrut Alexandru DA DA DA  

13. Robu Cezar DA ABT DA  

14. Sandar Romina Natalia DA DA DA  

15. Țurcanu Lucian DA DA DA  

16. Ursache Gheorghe DA DA DA  

17. Vîrgă Gabriel DA DA DA  

  TOTAL VOT      (pentru/ 
impotriva/abt) 

17/0/0 12/0/5 17/0/0  

 
Nemaifiind discuții domnul președinte declara închise lucrările sedinței. Drept pentru 

care am încheiat prezentul proces verbal într-un singur exemplar care se păstrează la dosarul 
de sedință pe luna septembrie 2023. 

 
    Secretar general,                         Președinte de ședință 
      Robu Maricica                  Consilier local, 

                                                                                              Ciobanu Mircea 
 


